



# 4D3N HANOI - HALONG - TAM COC (VN4HAN)

## 四天三夜 河内 - 三谷 - 下龙湾



**DAY 1 HANOI ARRIVAL 河内 (Nil)**

Upon arrival at Noi Bai International airport, transfer to Hanoi downtown. Check in & overnight at hotel in Hanoi.  
到达河内-内牌国际机场后，接待前往河内入住酒店。

**DAY 2 HANOI - HALONG - HANOI 河内 - 下龙湾 - 河内 (B/L)**

8.00 Pick up from your hotel in Hanoi. Depart to Halong Bay. 11h30 arrive Halong. Lunch . Boat trip (about 4hours), our boat will bring us to visit **Paradise Grotto, Kissing Chicken Rock, Fisherman Village**, enjoy the extraordinary landscapes of Halong Bay with nearly 3000 small islands and fantastic types of limestone. Have lunch on Cruise. 17h00 back to Hanoi. 20h00 Arrive Hanoi. Overnight at hotel in Hanoi

8:00 在酒店迎接，前往下龙湾，11:30 到达，乘船约 4 个小时环游 1.500 多平方公里范围，观赏海上桂林之称的下龙湾，沿途参观【天宫洞】，【斗鸡岛】，【海上人家】等。午餐於船上享用海鲜餐。返回河内，住宿河内。

**DAY 3 HANOI - HOA LU - TAMCOC- HANOI 河内 - 华闾 - 三谷 - 河内 (B/L)**

After breakfast, around 8:00 - 8:30. Our guide & driver will pick you up at your hotel leave by coach to Hoa Lu (2.5 hrs). Visit the historic capital of Viet Nam and the famous ancient temples of Le and the **Dinh Dynasties**. Then our bus will transfer you from Hoa Lu to Tam Coc for lunch around at 12:30PM. After lunch, boat trip to visit **Tam Coc** to see the beauty of the karst formations as you pass along their base and row into one of the many caves carved through the limestone. Then, cycle for an hour on quiet roads through villages, rice fields, rivers and rocky outcrops in Tam Coc - Bich Dong (around 5 km). Dive back to Ha Noi and drop off at your hotel around at 18:00PM. Overnight at hotel in Hanoi.

早餐后，大概 8:00-8:30。导游及车在酒店迎接前往华闾，参观黎皇庙和丁皇庙。接着前往三谷享用午餐，乘坐舢板船参观三谷。寄单车（约 5 公里）享受三谷-壁洞的美景。乘车回河内，送往酒店，住宿河内。

**DAY 4 HANOI DEPARTUR 返回家园 (B)**

After breakfast, free at leisure then driver pick up at hotel transfer to airport for flight home.  
早餐后，自由活动等到时乘车到飞机场，乘坐飞机回国。

**\*\*\*Compulsory Tip for local guide and driver ( 12 USD/pax)**  
**\*\*\*必须付 12 美金作为当地导游和司机的小费**